
Protokół z posiedzenia

Nr 11/19

Komisji Gospodarki Miejskiej

VIII kadencji

z dnia 23 października 2019 roku w sali 229c

Urząd Miasta Piły

(czas trwania od godz. 14.00 do 17.00)

W posiedzeniu  wzięło  udział  siedmioro  członków  Komisji  Gospodarki  Miejskiej.  Listy

obecności radnych i zaproszonych gości stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Marek  Andruszkiewicz powitał

wszystkich  radnych  przybyłych  na  posiedzenie  Komisji  oraz  zaproszonych  gości,  po

stwierdzeniu quorum, otworzył obrady.

Temat obrad:

1. Projekt  uchwały  Rady Miasta  Piły  w sprawie zmiany Uchwały Nr  XVIII/321/16

Rady Miasta Piły z dnia 29 marca 2016 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek

procentowych opłat adiacenckich;

2. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  i

wydzierżawienie  nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego

trybu zawarcia umów;

3. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy;

4. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym;

5. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemcy

pierwszeństwa w nabyciu budynku użytkowego (garażu); 

6. Projekt  uchwały  Rady Miasta  Piły  w sprawie  wyboru ławników na kadencję  w

latach 2020 - 2023; 

7. Projekt uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność

dyrektora Publicznego Przedszkola Nr xxx*  64-920 Piła; 

8. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyjęcia  ,,Gminnego  Programu

Opieki Nad Zabytkami Miasta Piły na lata 2019-2022"; 

9. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie alei

Niepodległości i ul. Kazimierza Wielkiego; 
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10. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia

interesu  prawnego  poprzez  uchylenie  ustaleń  miejscowych  planów

zagospodarowania przestrzennego miasta Piły;

11. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia

interesu  prawnego  poprzez  uchylenie  ustaleń  miejscowego  planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Piły;

12. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019

rok;

13. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchylenia Uchwały Nr L/654/14 Rady

Miasta  Piły  z  dnia  26  sierpnia  2014  r.  w  sprawie  zwolnienia  od  podatku  od

nieruchomości;

14. Projekt  uchwały Rady Miasta Piły  zmieniającej  uchwałę Nr XXVII/322/04 Rady

Miasta Piły z dnia 30 listopada 2004 r. w sprawie podatku rolnego;

15. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchylenia Uchwały Nr IX/118/15 Rady

Miasta  Piły  z  dnia  30  czerwca  2015  r.  w  sprawie  zwolnień  od  podatku  od

nieruchomości stanowiących regionalną pomoc inwestycyjną;

16. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie określenia wysokości stawek podatku

od nieruchomości;

17. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  dotyczącej

wprowadzenia Polityki Zarządzania Konfliktem Interesów;

18. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Piły na temat oświadczeń majątkowych

składanych przez radnych Rady Rady Miasta Piły  za 2018 rok;  punkt będzie

omawiany na sesji;

19. Informacja  Prezydenta  Miasta  Piły  na  temat  oświadczeń  majątkowych  osób

zobowiązanych  do  ich  składania  za  2018  rok;  punkt  będzie  omawiany  na

sesji;

20. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność

Przewodniczącej Rady Miasta Piły;

21. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac Prezydenta  Miasta  Piły  w okresie

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły;

22. Sprawy różne informacje dotyczące letniego utrzymania dróg w mieście -

materiały przesłane mailem.
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Ad 6

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2020

- 2023 - Przewodnicząca Zespołu ds. ławników Kama Frąckowska-Pilarska

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zadawali pytań.

Projekt uchwały nie podlegał pod głosowanie.

Ad 1

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XVIII/321/16  Rady

Miasta Piły z dnia 29 marca 2016 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek procentowych

opłat adiacenckich - Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Monika Łukomska

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zadawali pytań.

Głosowanie 1:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr

XVIII/321/16 Rady Miasta Piły z dnia 29 marca 2016 r. w sprawie ustalenia wysokości

stawek procentowych opłat adiacenckich. 

6 głosów “za”, 1 głos “wstrzymujący”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 2

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  i

wydzierżawienie  nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu

zawarcia umów - Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Monika Łukomska

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zadawali pytań.

Głosowanie 2:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na

wynajęcie  i  wydzierżawienie  nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umów.

7 głosów “za”.
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Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 3

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy - Dyrektor Wydz. Gospodarki

Nieruchomościami Monika Łukomska

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zadawali pytań.

Głosowanie 3:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy.

7 głosów “za”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 4

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  nadania  nazw  drogom wewnętrznym -

Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Monika Łukomska

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zadawali pytań.

Głosowanie 4:

Radni zaopiniowali  Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie nadania nazw drogom

wewnętrznym.

6 głosów “za”, 1 głos “wstrzymujący”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 5

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przyznania na rzecz najemcy pierwszeństwa

w  nabyciu  budynku  użytkowego  (garażu)  -  Dyrektor  Wydz.  Gospodarki

Nieruchomościami Monika Łukomska
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Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zadawali pytań.

Głosowanie 5:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w sprawie  przyznania  na  rzecz

najemcy pierwszeństwa w nabyciu budynku użytkowego (garażu).

7 głosów “za”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Salę opuszcza Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Monika Łukomska. 

Ad 7

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora

Publicznego Przedszkola Nr xxx*  64-920 Piła - Dyrektor Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu

Sebastian Dzikowski

Dyrektor Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu Sebastian Dzikowski zaprosił na posiedzenie

komisji Dyrektor Publicznego Przedszkola nr xxx*.

Przedmiotem  danej  uchwały  jest  skarga  na  Panią  Dyrektor  Przedszkola  dotycząca

nieprzeniesienia dziecka do innej grupy. O tym decyduje Dyrektor. 

Dalej głos zabrała Dyrektor Publicznego Przedszkola nr xxx*. 

Pytania do przedstawionej informacji.

1. Radny Marek Toboła zadał pytanie czy to jest dziecko, które wymaga specjalnej

troski? Czy jest to dziecko zdrowe, nie wymagające dodatkowej opieki?

 Dyrektor  Publicznego Przedszkola nr xxx* odpowiedziała,  że to jest

dziewczynka, która ma wadę wymowy i z tego względu jest objęta pomocą

logopedy  w  przedszkolu  .  Rodzice  także  dostarczyli  zaświadczenie

lekarskie  o  skoślawości  ruchowych,  w  związku  z  tym   objęta  jest  w

Przedszkolu opieką rehabilitanta ruchowego. I to są te dwie rzeczy, dla

których została objęta pomocą psychologiczną. 

2. Radny  Marek Toboła zadał pytanie czy rodzic, który wnioskował spotkał się z

Panią  osobiście  i  w  rozmowie  w  cztery  oczy  powiedział  co  myśli  ,  czego  by

oczekiwał? Czy była to tylko forma papierowa czy też telefoniczna?

 Dyrektor  Publicznego  Przedszkola  nr  xxx* odpowiedziała,  że  rodzic

spotkał  się  z  Panią  Dyrektor  po  telefonie  z  dnia  20 sierpnia  2019 r.  i

zaproponował przeniesienie córki do grupy “Jagody”. Rodzic przyszedł w
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tym  dniu,  była  przeprowadzona  rozmowa  i  wtedy  też  Pani  Dyrektor

dowiedziała  się  o  trudnej  relacji  między  dzieckiem  a  nauczycielem.  I

kolejna rozmowa była przeprowadzona 29 sierpnia 2019 r. i na początku

września. Była droga formalna pisana, ale rozmowy również były. 

3. Radny  Marek  Toboła zadał  pytanie  czy  ostatnia  rozmowa  jest  podstawą  do

sądzenia, że rodzic poznał czynniki obiektywne braku możliwości przesunięcia i

ewentualnie konsekwencje, próbował to zrozumieć? Czy rozpatrzenie skargi przez

Komisję  negatywnie  spowoduje  to,  że  temat  zostanie  uspokojony,  ale

monitorowany? Czy będzie skalowany? 

 Dyrektor  Publicznego Przedszkola  nr  xxx* odpowiedziała,  że  to,  że

dziecko jest nadal w tym przedszkolu , to że rodzic rozmawia, to że po

ostatniej  rozmowie  rodzic  powiedział,  że  XXXXX  przychodzi  do

przedszkola, że rodzic nic do tego nauczyciela “nic nie ma”, sądzi, że ich

działania, to jak rodzic postrzega XXXXX kiedy przychodzi do przedszkola

powodują to, że ten problem maleje.

4. Radna Maria Kubica zadała pytanie czy w tej grupie, w której jest to dziecko są

też dzieci 5 i 6-letnie czy tylko 6-letnie?

 Dyrektor  Publicznego  Przedszkola  nr  xxx* odpowiedziała,  że  w  tej

chwili dziecko też uczęszcza do grupy 5-6 latków, tyle, że ta proporcja jest

inna. Teraz jest zdecydowana większość 6-latków, natomiast mniej jest 5-

latków. 

5. Radny  Mieczysław Karpiński zadał pytanie czy znane jest stanowisko Komisji

Spraw Społecznych w tej sprawie? 

 Z-ca Prezydenta  Krzysztof Szewc poinformował, że stanowisko Komisji

Spraw  Społecznych  jest  jednoznacznie  pozytywne  dla  projektu  tejże

uchwały. 

6. Radny Grzegorz Płachta zadał pytanie czy jest jakieś nieporozumienie pomiędzy

nauczycielem a rodzicem dziecka? 

 Dyrektor  Wydz.  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  Sebastian  Dzikowski

poinformował, że to rodzic napisał, żeby jego dziecko nie chodziło do danej

grupy przedszkolnej,  w której  nauczycielką  jest  dana Pani.  Ale  nie  ma

żadnych działań, dokumentacji, które potwierdzałyby, że między dzieckiem

a nauczycielką są jakieś niewłaściwe relacje. 

7. Przewodniczący  Marek  Andruszkiewicz zadał  pytanie  czy  to  jest  grupa

integracyjna   czy  zwykła?  Bo  dzieci  i  tak  korzystają  z  pomocy  logopedy  czy

fizjoterapeuty. I to dziecko, o którym rozmawiamy też taką pomoc otrzymuje. 

 Dyrektor  Publicznego  Przedszkola  nr  xxx* odpowiedziała,  że  aby

specjaliści mogli objąć opieką dziecko to muszą mieć wykaz dokumentów,
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typu  orzeczenia  lekarskie,  opinia  nauczyciela,  na  wniosek  rodzica,

instytucji i nie ma znaczenia czy dziecko chodzi do grupy zintegrowanej

czy nie. 

W tym momencie posiedzenie opuścił Radny Grzegorz Płachta. 

Głosowanie 6:

Radni zaopiniowali  Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie rozpatrzenia skargi na

działalność dyrektora Publicznego Przedszkola Nr xxx*  64-920 Piła.

5 głosów “za”, 1 głos “wstrzymujący”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Salę  opuszczają  Dyrektor  Wydz.  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  Sebastian  Dzikowski  i

Dyrektor Publicznego Przedszkola nr xxx*.

Ad 8

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przyjęcia ,,Gminnego Programu Opieki Nad

Zabytkami Miasta Piły na lata 2019-2022" Z-ca Dyr. Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu

Małgorzata Kaszuba

W tym momencie Radny Grzegorz Płachta przybył na posiedzenie.

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radny Marek Toboła zadał pytanie jaka jest zasadnicza różnica pomiędzy tym a

poprzednim programem, co nowego wynika z rozporządzenia Ministra?

 Z-ca  Dyr.  Wydz.  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  Małgorzata  Kaszuba

odpowiedziała,  że  to  jest  pierwszy  program  nad  Zabytkami,  który

podejmujemy,  także  nie  zmieniamy  poprzedniego,  ponieważ  nie  było

wcześniej takiego programu. Dopiero po 4 latach jego funkcjonowania być

może  po  2  latach  jak  będziemy  składać  sprawozdanie  z  realizacji  tej

pierwszej części,  będziemy wprowadzać jakieś zmiany,  ale na razie nie

można tego określić.

2. Radny  Marek  Toboła zadał  pytanie  o  skutki  finansowe  wynikające  z  tego

programu, które będą musiały być zadekretowane przynajmniej w tym budżecie

na kolejne 2 lata?

 Z-ca  Dyr.  Wydz.  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  Małgorzata  Kaszuba

odpowiedziała,  że  jeśli  chodzi  o  skutki  finansowe  to  Wydz.  Oświaty,
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Kultury i Sportu pracują dwie osoby, które zajmują się sprawami kultury i

mają  one  gro  rzeczy,  które  zapisane  są  w  programie,  które  będą

realizować w ramach obowiązków służbowych. To jest bardzo ciężka pracy,

zrobienie  fotografii,  konkursy,  spotkania  z  młodzieżą.  Natomiast  inne

skutki  finansowe to  były  takie,  że  jeszcze przed obowiązywaniem tego

programu  jest  możliwość  zdobycia  dotacji  na  dofinansowanie  tych

wszystkich prac, o których była mowa. Natomiast czy takie wnioski będą

wpływać to nie wiemy. Do tej pory wpłynął tylko jeden wniosek. To zależy

od możliwości budżetu. 

3. Radny Marek Toboła chciałby wiedzieć o trzech największych przedsięwzięciach

tego programu, które będziemy bardziej odczuwali jako mieszkańcy miasta?

 Z-ca  Dyr.  Wydz.  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  Małgorzata  Kaszuba

odpowiedziała,  że  program  został  opracowany  w  ten  sposób,  że  cała

filozofia  podejścia  do  zabytku  jako  produktu  turystycznego,

marketingowego,  który  może  turystę  czy  osobę  przejeżdżającą  przez

nasze miasto i zatrzymać się na chwilę i żeby mógł to nasze dziedzictwo

kulturowe obejrzeć i jest to rzecz bardzo istotna. Nie bagatalizawałabym

kart  ewidencyjnych,  ponieważ znimi  się  wiążą  także  zmiany  w planach

zagospodarowania, decyzję o przebudowie, rozbudowe. I dlatego ma to

duże znaczenie dla mieszkańców. 

4. Radny  Mieczysław Karpiński zadał pytanie jaki zakres tego katalogu o planie

opieki nad zabytkami jest w ewidencji zabytków, która była formułowana przez

dziesięciolecia przez konserwatora zabytków i czy są to zbieżne obiekty? Jeżeli

tak to czy były zapytania do konserwatora zabytków o możliwość korzystania z

jego karty ewidencyjnej?

 Z-ca  Dyr.  Wydz.  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  Małgorzata  Kaszuba

odpowiedziała, że te obiekty pokrywają się z kartami konserwatora. Jeśli

chodzi  o współpracę z konserwatorem to układa  się  ona w sposób jak

najbardziej dobry. Mieliśmy wielką pomoc merytoryczna jak i każdą inna

jeśli chodzi o prace nad tym projektem. Jeśli chodzi o karty ewidencyjne to

również  będziemy  korzystać  z  pomocy  bądź  rad  wojewódzkiego

konserwatora z oddziałem w Pile. 

5. Radny  Mieczysław Karpiński zadał pytanie czy są jakieś propozycje ze strony

urzędu, ze strony Prezydenta, żeby jakieś dodatkowe obiekty wprowadzić do tej

ewidencji?

 Z-ca  Dyr.  Wydz.  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  Małgorzata  Kaszuba

odpowiedziała,  że  przy  aktualizacji  kart  zamierzamy  przede  wszystkim

przyjrzeć  się  tym  obiektom,  które  z  ewidencji  powinny  być  usunięte.
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Ponieważ robi się trochę nie ład, które z nich zatraciły już swoją wartość

historyczną  i  zabytkową.  Zarówno  chodzi  o  bryłę  jak  i  otoczenie.

Natomiast jeśli okaże się, że coś wymaga takiej ochrony to tak. Ale na

chwilę obecną takich propozycji nie ma. 

6. Radna Maria Kubica zadała pytanie czy w ramach tego programu będzie można

się ubiegać o refundację  remontu organów w Kościele św. Rodziny? I czy w spisie

zabytków znajdą  się  ławki  w  Kościele  św.  Rodziny,  które  również  czekają  na

konkretny remont. 

 Z-ca  Dyr.  Wydz.  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  Małgorzata  Kaszuba

odpowiedziała,  że  organy  w  Kościele  św.  Rodziny  zostały  już

odrestaurowane,  grają,  działają   i  dotacja  została  rozliczona,  także  te

pieniądze  przez  parafie  zostały  już  podjęte.  Zostały  wypłacone  w

transzach,  bo  tak  jest  skonstruowana  umowa.   Jeśli  chodzi  o  ławki  to

niestety, ale nie zajdą się w spisie. 

7. Radny  Marek Toboła poruszył temat parowozowni. W zeszłym roku wykonano

szereg prac zabezpieczających bardzo ważnych przed degradacją. W przeszłości

słyszeliśmy o  pewnych pomysłach  wykorzystania  parowozowni.  Ale  czy  mamy

jakieś sygnały , które dawałyby małą iskierkę nadziei, że tę parowozownię można

zrobić perełką miasta i tym elementem, które przyciągnie turystów?

 Z-ca  Dyr.  Wydz.  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  Małgorzata  Kaszuba

odpowiedziała,  że ostatnie  prace w parowozowni miały  miejsce w 2017

roku. Na dzień dzisiejszy nie mamy wiedzy, żeby coś więcej miałoby się

tam wydarzyć. 

Głosowanie 7:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady Miasta Piły  w sprawie przyjęcia  ,,Gminnego

Programu Opieki Nad Zabytkami Miasta Piły na lata 2019-2022".

7 głosów “za”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Salę opuszcza Z-ca Dyr. Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu Małgorzata Kaszuba.
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Ad 9

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie alei Niepodległości i ul.

Kazimierza Wielkiego - Dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka 

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radna  Maria Kubica zadała pytanie do terenów przedstawionych na załączniku

graficznym? 

 Dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej  Iwona  Wojtecka

odpowiedziała, do przedstwionego załącznika graficznego. 

2. Radna  Magdalena  Pabich zadała  pytanie  do  terenów  przedstawionych  na

załączniku graficznym, a dokładnie o brak chodnika przy ul. Kazimierza Wielkiego

i ul. Równej?

 Dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej  Iwona  Wojtecka

odpowiedziała, do przedstwionego załącznika graficznego. Chodnik będzie,

tylko na razie jest tam plac budowy i wszystko jest ogrodzone. 

3. Radny  Mieczysław Karpiński zadał  pytanie  o rynek Koszycki,  w jaki  sposób

miałby funkcjonować i o miejsca parkingowe? W jakim kierunku ta koncepcja ma

zmierzać? 

 Dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej  Iwona  Wojtecka

poinformowała,  że  ten  teren  jest  cały  czas  do  zagospodarowania  i  to

pytanie jakby nie dotyczy Pani Dyrektor. 

Radny  Marek Toboła poinformował, że jest przygotowana dokumentacja projektowa i

architektoniczna.  Koncepcja  w ocenie  Radnego  Marka Toboły jest  bardzo  ciekawa i

atrakcyjna dla mieszkańców tego osiedla. 

Głosowanie 8:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przystąpienia  do

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie

alei Niepodległości i ul. Kazimierza Wielkiego.

7 głosów “za”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.
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Ad 10 i 11

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia interesu

prawnego  poprzez  uchylenie  ustaleń  miejscowych  planów  zagospodarowania

przestrzennego  miasta  Piły  -  Dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej  Iwona

Wojtecka

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia interesu

prawnego  poprzez  uchylenie  ustaleń  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego  miasta  Piły  -  Dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej  Iwona

Wojtecka

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radny Mieczysław Karpiński zadał pytanie, że jak to jest, że XXXXX z zarzutem

napisało pismo odnośnie  planu w kwestii działek prywatnych? 

 Dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej  Iwona  Wojtecka

odpowiedziała,  że  to  XXXXXX XXXXX jest  reprezentowane  przez  osoby

prywatne.  Także  nie  dotyczy  to  jakiejś  działki  tylko  konkretnej  działki,

ponieważ na piśmie podpisali się inni właściciele. 

2. Radny  Mieczysław  Karpiński zadał  pytanie  do  terenów  przedstawionych  na

załączniku graficznym i co  XXXXX chce na tej działce zrobić? 

 Dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej  Iwona  Wojtecka

odpowiedziała, do przedstwionego załącznika graficznego. 

W tym momencie posiedzenie opuścił Radny Marek Toboła. 

Głosowanie 9:

Radni zaopiniowali  Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wezwania do usunięcia

naruszenia  interesu  prawnego  poprzez  uchylenie  ustaleń  miejscowych  planów

zagospodarowania przestrzennego miasta Piły.

6 głosów “za”

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Głosowanie 10:

Radni zaopiniowali  Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wezwania do usunięcia

naruszenia  interesu  prawnego  poprzez  uchylenie  ustaleń  miejscowego  planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Piły.

6 głosów “za”

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.
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Salę opuszcza Dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka. 

W tym momencie Radny Marek Toboła przybył na posiedzenie.

Ad 12

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok -

Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zadawali pytań.

Głosowanie 11:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały

budżetowej na 2019 rok.

7 głosów “za”

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 13

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchylenia Uchwały Nr L/654/14 Rady Miasta

Piły z dnia 26 sierpnia 2014 r. w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości -

Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radny Mieczysław Karpiński zadał pytanie jakie firmy skorzystały z tej pomocy,

która płynie z  tych uchwał, na które będziemy dziś głosować? 

 Skarbnik Gminy Piła  Ewelina Ślugajska  odpowiedziała, że w roku 2017

osób prawnych, które z tego skorzystały było pięć.  W 2018 roku sześć

osób, a w 2019 roku obecnie korzysta z tej formy pięć osób. Z tym, że to

są praktycznie te same osoby, placówki. I brały to na okres 2-3 lat. Ulgi

nie  będą  miały  zastosowania  co  do  przyszłych  przedsiębiorców,  którzy

będą chcieli z tego skorzystać. Są przeprowadzane wizje lokalne czy dana

firma  dalej  istnieje  na  rynku.  Są  sporządzane  notatki,  jest  robiona

dokumentacja zdjęciowa poczynionych prac. A jeśli chodzi o przyszłość, to

2021 roku skorzystają z tej pomocy trzy firmy (Ars Medical do 2022 roku,

PZZ Wałcz do 2022 roku, Thule). 

2. Radny  Kazimierz Sulima zadała pytanie, że od 2021 roku wzrośnie minimalne

wynagrodzenie  do  2650  zł  brutto,  2700  zł  brutto,  to  co  z  pozostałymi
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pracownikami,  którzy  teraz  zarabiają  2600  zł  brutto?  Na  pewno  spiętrzą  się

żądania.

 Skarbnik Gminy Piła  Ewelina Ślugajska poinformowała, że te wszystkie

zabiegi to właśnie są na zabezpieczenie funduszy na wynagrodzenia. 

Radny Marek Toboła wypowiedział swoje prywatne zdanie na temat gospodarki i płac

na terenie Piły.  

3. Przewodniczący Marek Andruszkiewicz zadał pytanie czy te opusty podatku to

były tylko corocznie uznawane, ustalane w uchwale budżetowej przez Radę czy są

gdzieś też zawarte w jakiś umowach z tymi instytucjami czy osobami fizycznymi?

Czy to nie będzie skutkowało jakimiś dla nas skutkami innymi jeszcze? 

 Skarbnik Gminy Piła  Ewelina Ślugajska  poinformowała,  że to uchwała

jest  najważniejszym  dokumentem  i  to  ta  uchwała  dawała  możliwość

skorzystania  z jednej  albo drugiej  formuły.  Zwolnienie  mogło  być tylko

wtedy,  jeżeli  jeszcze  przed  rozpoczęciem  inwestycji  został  zgłoszony

zamiar  z  jej  skorzystania.  Te  przedsiębiorstwa,  które  kończyły  swoje

inwestycje nie mogły już o taki opust się starać. 

Głosowanie 12:

Radni zaopiniowali  Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchylenia Uchwały Nr

L/654/14 Rady Miasta Piły z dnia 26 sierpnia 2014 r. w sprawie zwolnienia od podatku od

nieruchomości.

7 głosów “za”

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 14

Projekt uchwały Rady Miasta Piły zmieniającej uchwałę Nr XXVII/322/04 Rady Miasta Piły

z dnia 30 listopada 2004 r. w sprawie podatku rolnego - Skarbnik Gminy Piła  Ewelina

Ślugajska

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zadawali pytań.

Głosowanie 13:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  zmieniającej  uchwałę  Nr

XXVII/322/04 Rady Miasta Piły z dnia 30 listopada 2004 r. w sprawie podatku rolnego.

7 głosów “za”

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.
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Ad 15

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchylenia Uchwały Nr IX/118/15 Rady Miasta

Piły  z  dnia  30  czerwca  2015  r.  w  sprawie  zwolnień  od  podatku  od  nieruchomości

stanowiących regionalną pomoc inwestycyjną - Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zadawali pytań.

Głosowanie 14:

Radni zaopiniowali  Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchylenia Uchwały Nr

IX/118/15 Rady Miasta Piły z dnia 30 czerwca 2015 r. w sprawie zwolnień od podatku od

nieruchomości stanowiących regionalną pomoc inwestycyjną.

7 głosów “za”

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 16

Projekt uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od

nieruchomości - Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

Radny Marek  Toboła poinformował,  że  mimo  wszystko  wprowadziłby  małą  korektę

dotyczącą  podwyżki w budynkach mieszkalnych. Żeby ewentualnie w następnym roku

nie stanąć pod przymusem dużo większej korekty, co byłoby bardziej odczuwalne dla

gospodarstw domowych. 

1. Radny  Mieczysław  Karpiński zadał  pytanie  czy  Pani  Skarbnik  Gminy  Piła

Ewelina Ślugajska  robiła symulacje  polegającą na tym, że dodajemy o grosz

czy dwa wyższą stawkę i jaki to jest w skali całego miasta skutek zwiększenia

przychodu podatku?

 Skarbnik Gminy Piła  Ewelina Ślugajska  odpowiedziała, że były robione

różne symulacje biorąc pod uwagę stawki i korekty do nich w budynkach

mieszkalnych i jednorodzinnych. Przy korekcie o 0,04 gr to w skali całego

roku to jest ok. 100 tys. zł. pewnych wpływów do budżetu. 

2. Radny  Kazimierz  Sulima zadał  pytanie  jakiej  wielkości  kwota  wpływa  z

budynków  przeznaczonych  na  prywatne  gabinety  lekarskie,  stomatologiczne,

prywatne  przychodnie?  Ponieważ  podatki  mają  mniejsze  niż  np.  obiekty

gastronomiczne. 

14



 Skarbnik Gminy Piła  Ewelina Ślugajska odpowiedziała, że jeśli chodzi o

świadczenia zdrowotne to stawka 4,20 zł przy maksymalnej stawce 4,87 zł

to do budżetu dostaje się 280 tys. zł w skali roku. 

Radny  Marek  Toboła zgłosił  formalny  wniosek  o  zwiększenie  stawki  w  budynkach

mieszkalnych z 0,68 zł do 0,71 zł. 

Przewodniczący Marek Andruszkiewicz sformułował wniosek o zmianę stawki podatku

na 2020 rok w pozycji: budynki mieszkalne z 0,68 zł do 0,71 zł. 

Głosowanie wniosku Radnego Marka Toboły:

4 głosy “za”, 1 głos “przeciw”, 2 głosy “wstrzymujące”.

Głosowanie 15:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady Miasta  Piły  w sprawie  określenia  wysokości

stawek podatku od nieruchomości. + autopoprawka. 

4 głosy “za”, 3 głosy “wstrzymujące”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Salę opuszcza Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska.

Ad 17

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  dotyczącej

wprowadzenia  Polityki  Zarządzania  Konfliktem  Interesów  -  Radna  (Członek  KSWiP)

Magdalena Pabich

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zadawali pytań.

Głosowanie 16:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji

dotyczącej wprowadzenia Polityki Zarządzania Konfliktem Interesów. 

7 głosów “za”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Punkty 18 i 19 będą omawiane na XVI sesji Rady Miasta Piły. 
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Ad 20

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  bezczynność

Przewodniczącej  Rady Miasta  Piły  -  Wiceprzewodniczący  Rady Miasta  Piły  Kazimierz

Sulima (zdjęcie z porządku obrad)

Jeśli  chodzi o kwestie związaną ze skargą na Panią Przewodniczącą Rady Miasta Piły

Marię Kubicę złożoną pismem do Wojewody, które zostało przesłane do wiadomości Rady

obostrzenie jest takie, że skargę na Przewodniczącego Rady rozpatruje Pan Wojewoda.

W związku z powyższym Rada nie ma już w tym temacie nic do powiedzenia. 

Ten projekt był na Komisji przedstawiony jako informacja.

Nie podlegał głosowaniu.

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zadawali pytań.

Ad 21

Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radny  Marek Toboła  zadał pytanie o renowacje i prace przy nabrzeżach rzeki

Gwdy.  Czy  te  prace  się  wiążą  z  planowanym  kiedyś  projektem  naprawy,

modernizacji nabrzeży w rejonie centrum miasta? 

 Z-ca Prezydenta Krzysztof Szewc poinformował, że w najbliższych latach

nie będzie miasta stać na modernizację nabrzeży. 

Salę opuszcza Z-ca Prezydenta Krzysztof Szewc. 

Ad 22

Sprawy  różne  informacje  dotyczące  letniego  utrzymania  dróg  w  mieście  -

materiały przesłane mailem.

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zadawali pytań.
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W wyniku  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej

Marek Andruszkiewicz, dziękując wszystkim za przybycie, zamknął obrady Komisji.  

                      

Protokół sporządziła:         Protokół podpisał:

Klaudia Kamińska                        Przewodniczący Komisji

    Gospodarki Miejskiej

    Marek Andruszkiewicz

Protokół nr 11/19 VIII kadencji podpisali ponadto:

Lp. Imię i nazwisko Podpis

1.  Mieczysław Karpiński

2.  Maria Kubica

3.  Magdalena Pabich

4.  Grzegorz Płachta

5.  Kazimierz Sulima

6.
 Marek Toboła 
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